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During the period from January to April 2017, CPCE staff and students 
were pleased to greet a number of external visitors for academic 
exchange.  Below are the snapshots of some exchange activities: 

Welcome Visitors to CPCE

On 1 February 2017, Prof. Gordon Liu (left), Director of PKU China Centre for Health 
Economic Research, Peking University, paid a visit to PolyU Hung Hom Bay Campus and 
met with Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE, for scholarly exchange. 

2017年2月1日，北京大學中國衞生經濟研究中心主任劉國恩教授（左）到訪理大紅磡灣
校園，與CPCE院長阮博文教授進行學術交流。

On 19 January 2017, Prof. Jon Reast (2nd from right), Pro Vice-Chancellor (International), 
University of Northumbria at Newcastle (UNN), the UK, met with Prof. Peter Yuen (centre), 
Dean of CPCE, Dr Jack Lo (right), Director of SPEED, Dr Artie Ng (2nd from left), Deputy 
Director of SPEED, and Dr Mike Kan (left), SPEED Programme Director (Overseas 
Programmes) to discuss on the enhancement of student exchange programmes for UNN 
and SPEED students.

2017年1月19日，英國紐卡素諾桑比亞大學（UNN）副校長（國際事務）Jon Reast教授
（右二）與CPCE院長阮博文教授（中）、SPEED院長羅文強博士（右）、副院長吳偉昌
博士（左二）及課程總監（海外課程）簡慶基博士會面，就加強UNN與SPEED兩校的學
生交流計劃進行商談。

On 17 February 2017, Mr Alister Mathieson (right), Vice President of Advancement and 
External Affairs, Humber College, Canada, met with Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE for 
signing a Memorandum of Understanding (MoU) between the two institutions. The MoU 
paved the way for cooperation between Humber College and CPCE in areas of student 
exchange, faculty exchange, development of academic programmes and research 
activities. 

2017年2月17日，加拿大漢堡學院副校長（發展及外務）Alister Mathieson先生（右）與
CPCE院長阮博文教授簽署合作備忘錄，為兩校的學生及教員交流、課程發展及研究
活動，奠下合作基礎。

On 19 April 2017, SPEED invited renowned artist Mr Wong Cho Lam to be the speaker 
of a sharing session themed “Dream Today‧Fly Tomorrow”.  He shared with students 
his success story on how he overcame all the difficulties and realised his dreams in the 
entertainment industry. 

2017年4月19日，著名藝人王祖藍先生（中）應SPEED邀請，擔任主題為「今日夢想 • 
明日高飛」分享會的主講嘉賓，與眾同學分享他如何克服重重困難，實現演藝事業的夢想。

SPEED Career Fair 2017 was held from 6 to 7 April on PolyU West Kowloon Campus. The 
opening ceremony was officiated by (from left) Dr Joseph So, CPCE Head of Student Affairs; 
Prof. Warren Chiu, CPCE Associate Dean (Quality Assurance); Ms Karly Wai, Director of 
Human Resources, Marco Polo Hotels – Hong Kong; Ms Diane Chan, Executive Director of 
Career Times Online Limited; Prof. Peter Yuen, CPCE Dean; Dr Jack Lo, SPEED Director; 
Mr Daniel Yen, Head of Talent Acquisition Division, Human Resources Department, Bank 
of China (Hong Kong) Limited; Dr Simon Leung, CPCE Associate Dean (Development) and 
HKCC Director; and Dr Artie Ng, SPEED Deputy Director. 

SPEED Career Fair 2017 於4月6至7日在理大西九龍校園舉行，開幕典禮由（左起）CPCE 
學生事務總監蘇志豪博士、CPCE副院長（質素保證）趙之琨教授、馬可勃羅酒店─香港
人力資源總監韋嘉麗女士、Career Times Online Limited執行總監陳麗珠女士、CPCE院長
阮博文教授、SPEED院長羅文強博士、中國銀行（香港）有限公司人力資源部招聘配置
處主管殷詠智先生、CPCE副院長（發展）兼HKCC院長梁德榮博士及SPEED副院長吳
偉昌博士聯袂主持。

2017年1至4月期間，CPCE教員及學生很高興能夠與眾多校外訪客會

面，以進行學術交流。以下是部份交流活動回顧：

歡迎到訪CPCE 


